
Styremøte i Nes JFF søndag 28.01.2020. 

De som møtte: Tor Dalevold, Thorbjørn Erntzen, Irene Hagen, Tommy Haugen, Sverre A. 

Hamre, Ole P. Haugen, Terje Normann, Erling Brekke. 

Referat sendes også til: Jan Sauthom, Kåre P. Rasmushaugen 

Sak 7/20: Referatet fra 12.01.20 

- Referatet godkjent. 

Sak 8/20: Vi sier ja til FNR ved Knut Halvor Jorde at han kommer på årsmøtet. Får maks 20 

min etter at årsmøtet er slutt. 

Sak 9/20: Grasrotandelen for 2019 er 9922,-. Det er lettjente penger. 

Sak 10/20: I pausen etter at årsmøtet er slutt, har Erling steikt vafler hjemme, Tommy 

kommer med kake. Kaffen må resten av karene i styret ta seg av. 

Sak 11/20: PP-presentasjon av all aktivitet og årsrapporter for 2019. Vi gjennomgikk denne 

og at Thorbjørn får satt inn den riktige teksten og bilder. 

- Fordelte roller «hvem skal gjøre hva» på årsmøtet. 

- TerjeN snakker med K. P. Rasmushaugen angående jaktkort på Inatur. Skal vi trekke 

oss fra Inatur? Vil K.P.R. ta ansvar for salg av jaktkort? 

- Neste styremøte er kl. 17.00 før årsmøtet 
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